
PROTOKO Ł NR 28 
Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW  

w dniu 25.04.2019r. 

 

Lista obecności w załączeniu. 

Otwarcie posiedzenia oraz zaproponowanie porządku obrad przedstawił Przewodniczący RKS 

Antoni Wiatr. 

Porządek obrad przegłosowano – jednomyślnie. 

W dalszej części spotkania Przewodniczący RKS, poprosił o przygotowanie sprawozdań z pracy 

poszczególnych zespołów tematycznych za okres kadencji. Złożenie winno nastąpić do 

następnego posiedzenia RKS tj. w dn. 16.05.2019r. 

Sprawozdanie dotyczące współpracy OPoWRS i RKS, opracuje kol, Barbara Szafraniec. 

Zarząd opracuje program pracy dla przyszłej Rady, która wybrana zostanie we wrześniu 2019 r. 

Następnie odbyła się dyskusja na temat funkcjonowania CAS-ów, oraz jak wygląda taka 

działalność oczami członków Rady Seniorów. Wypowiedzi kol Marian Krzewińskiego, oraz 

Stanisława Wojdyły były w ich ocenie dość negatywne (dotyczyło to jedynie z placówek). 

Uzupełniając powyższe wypowiedzi Kol. Antoni Wiatr dodał, iż koledzy pod względem 

merytorycznym mogli mieć taki pogląd – są to aspekty racjonalności działania. Do wypowiedzi 

ustosunkowała się Pani Anna Chodorowska – przedstawiciel Referatu ds. Seniorów, która 

wyjaśniła regulaminowe zasady i kryteria wg których działają CAS-y. Zwróciła również uwagę 

na to, że na etapie oceny komisji konkursowej należy ingerować. Z tą wypowiedzią nie zgodził 

się kol. Marian Krzewiński, który stwierdził, że chodzi w tej kwestii o to, aby można było 

dowiedzieć się ile np., osób skorzystało z programu oferowanego przez CAS i ile na to wydano 

środków. Kol. D. Siedlecka również miała negatywne uwagi po wizytach w 3-ch Cas-ach. 

Na trzy odwiedzone placówki w dwóch nie było koordynatora, pomimo wcześniej 

umówionego spotkania. Kol. Antoni Wiatr zaproponował, aby na przyszłość wypracować nowy 

rodzaj współpracy między seniorami i władzami miasta Krakowa. Kol. Ferdynand Nawratil 

podzielił się swoimi spostrzeżeniami będąc członkiem Komisji konkursowej ds. otwierania 

nowych CAS-ów. Zaproponował dołączenie drugiej osoby z RKS do pracy w takiej Komisji. 

Zaproponowano kol. Stanisława Wojdyłę, a członkowie RKS przegłosowali kandydaturę 

głosami 15 = za 2 osoby wstrzymało się od głosu 0 – przeciw. 

Następnie kol. Antoni Wiatr zaproponował wycieczkę do Sielpi w dniach od 17 - 20 czerwca 

2019 r., na 15 Jubileuszowy Zjazd Białej Laski w Górach. Zapisy należy dokonać do 

30.05.2019 r. u sekretarza Wiesławy Zboroch. 

W dalszej części obrad przedstawiono informację o wydarzeniach w których uczestniczyli 

członkowie RKS; 



 spotkanie Wielkanocne w  CAS –ie  „Cyfrowe Centrum „ – koordynator K. Grzywa  

 Gladiator –wykład na temat raka nerek 

 V Forum Seniora – Audytorium Maximum – Uniwersytet Jagielloński 

 Barbara Płaszewska uczestniczyła w Komisji Kultury w Radzie Miasta Krakowa 

 Bogumiła Drabik – uczestniczyła w wyjazdowej Komisji Zdrowia Rady Miasta Krakowa 

 kol. Barbara Szafraniec  , wraz z przedstawicielkami RKS brały udział w obradach dotyczące 

seniorów i polityki senioralnej w Sejmie w Warszawie. 

Następnym punktem było omówienie udziału naszych członków w Komisjach Rady Miasta – 

przedstawił kol. A. Wiatr. 

Poszczególni Przewodniczący Komisji Tematycznych będą otrzymywać drogą elektroniczną 

informację o terminach spotkań Komisji w Radzie Miasta i ich tematyce. 

Na zakończenie poinformował o sytuacji odnośnie pomieszczenia dla RKS przy 

al. Daszyńskiego 22. Oddanie go do użytku jest już w ostatniej fazie. Pozostały prace 

wykończeniowe. Opracowany zostanie Regulamin odnośnie korzystania z pomieszczeń 

i odpowiedzialności członków RKS. 

W wolnych wnioskach, kol. Barbara Szafraniec poinformowała o propozycji spotkania z Radą 

Seniorów z Żywca w dniu 30.04.2019r na al. Daszyńskiego 22 o godz. 10.00. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Sekretarz      Przewodniczący 

Rady Krakowskich Seniorów     Rady Krakowskich Seniorów 

Wiesława Zboroch      Antoni Wiatr 


